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Protokół Nr IX/2011 z IX sesji   

Rady Miejskiej w Złotym Stoku, 

która odbyła się w Urzędzie Miejskim w Złotym Stoku 

w dniu 30 czerwca 2011r. 

 

Godzina rozpoczęcia: 10
05

, zakończenia: 15
00

 

Stan Rady: 15 osób, obecni 14 osób, nieobecni: 1 (M. śurawiak). 

 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

1. Stanisław Gołębiowski – Burmistrz Złotego Stoku, 

2. Irena Biskupska – Skarbnik Gminy, 

3. Barbara Tomasik – Korman – Sekretarz Gminy, 

4. Romuald Waniurski – planista, 

5. Antonii DroŜdŜ – Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych, 

6. Michał Rutkowski – doradca handlowo – techniczny firmy „mall” systemy dla 

środowiska, 

7. Jan Manaches – mieszkaniec Złotego Stoku. 

8. sołtysi wg załączonej list obecności. 

 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie obrad. 

2. Przyjęcie porządku dziennego.  

3. ZłoŜenie ślubowania przez radną Janinę Frankowicz. 

4. Podjęcie uchwały o zmianie uchwały Nr I/4/10 Rady Miejskiej w Złotym Stoku z dnia 

1 grudnia 2010r. w sprawie powołania Komisji BudŜetowej. 

5. Podjęcie uchwały o zmianie uchwały Nr I/5/10 Rady Miejskiej w Złotym Stoku z dnia 

1 grudnia 2010r. w sprawie powołania Komisji Gospodarki. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego terenu połoŜonego we wsi Mąkolno. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego terenu zabudowy usługowej w Złotym Stoku w granicach działki 

ewidencyjnej nr 136. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie wniesienia odpowiedzi na skargę Prokuratora Rejonowego 

w Ząbkowicach Śląskich z dnia 31 maja 2011 r. 
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9. Spotkanie z Dyrektorem Zarządu Dróg Powiatowych. 

10. Spotkanie z Rejonowym Zarządem Gospodarki Wodnej. 

11. Prelekcja dotycząca systemów przydomowych oczyszczalni ścieków. 

12.Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w budŜecie Gminy Złoty Stok na 2011r. 

13.Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze 

sprawozdaniem z wykonania budŜetu Gminy Złoty Stok za rok 2010. 

14.Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium z tytułu wykonania budŜetu Gminy 

Złoty Stok za rok 2010. 

15.Podjęcie uchwały w sprawie odwołania ławnika sądu rejonowego. 

16. Sprawy róŜne: 

− Odczytanie pism skierowanych do Rady Miejskiej. 

− Sprawozdanie Burmistrza z prac między sesjami. 

− Ustosunkowanie się do wniosków radnych zgłoszonych na poprzedniej sesji. 

− Zapytania i wolne wnioski. 

17. Zamknięcie obrad. 

 

Ad. 1 i 2 

Otwarcie obrad i przyjęcie porządku dziennego. 

 Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani Krystyna Grzech o godz. 10
05

 otworzyła IX sesję 

Rady Miejskiej. Po przywitaniu radnych i gości oświadczyła, Ŝe zgodnie z listą obecności 

w posiedzeniu uczestniczy 14 radnych, co stanowi kworum pozwalające na podejmowanie 

prawomocnych uchwał. Odczytała porządek obrad i zaproponowała następujące zmiany: 

1. W związku z nieobecnością przedstawicieli z Zarządu Melioracji i Gospodarki Wodnej 

w miejsce obecnego punktu 10 zrobić wizję lokalną u Pana Henryka Tchórzewskiego 

i ustosunkować się do jego prośby o odsprzedanie gruntów przyległych do jego posesji. 

2. Wprowadzić: Podjęcie uchwały w sprawie sposobu i trybu sporządzania planu 

finansowego dochodów i wydatków nimi finansowanych, dokonywania zmian w tym 

planie oraz ich zatwierdzania w wydzielonym rachunku dochodów w Przedszkolu 

„Zielona Dolina” w Mąkolnie, jako punkt 16. 

3. Wprowadzić: Podjęcie uchwały w sprawie sposobu i trybu sporządzania planu 

finansowego dochodów i wydatków nimi finansowanych, dokonywania zmian w tym 

planie oraz ich zatwierdzania w wydzielonym rachunku dochodów w Samorządowym 

Zespole Szkół w Złotym Stoku, jako punkt 17 (przed sprawami róŜnymi). 
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Rada Miejska w Złotym Stoku jednogłośnie (13 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących) przyjęła 

zaproponowane zmiany do porządku obrad.  

 

Rada Miejska jednogłośnie (głosami 13 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących) przyjęła 

zaproponowany porządek wraz z wprowadzonymi zmianami. 

 

Ad. 3: 

ZłoŜenie ślubowania przez radną Janinę Frankowicz. 

Przewodnicząca Rady odczytała treść art. 23a ust 1 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. 

o samorządzie gminnym (Dz. U. z 2001 r. Nr 142, poz. 1591 z późn. zm.):  

 

"Wierny Konstytucji i prawu Rzeczypospolitej Polskiej, ślubuję uroczyście obowiązki radnego 

sprawować godnie, rzetelnie i uczciwie, mając na względzie dobro mojej gminy i jej 

mieszkańców."  

 

Pani Janina Frankowicz odpowiedziała – ślubuję. 

 

Ad 4: 

Podjęcie uchwały o zmianie uchwały Nr I/4/10 Rady Miejskiej w Złotym Stoku z dnia 

1 grudnia 2010r. w sprawie powołania Komisji BudŜetowej. 

Przewodnicząca Rady odczytała §1 projektu uchwały. 

 

Rada Miejska jednogłośnie (14 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących) podjęła uchwałę 

Nr IX/49/11 o zmianie uchwały Nr I/4/10 Rady Miejskiej w Złotym Stoku z dnia 1 grudnia 

2010r. w sprawie powołania Komisji BudŜetowej. 

 

Ad. 5: 

Podjęcie uchwały o zmianie uchwały Nr I/5/10 Rady Miejskiej w Złotym Stoku z dnia 

1 grudnia 2010r. w sprawie powołania Komisji Gospodarki. 

Przewodnicząca Rady odczytała §1 projektu uchwały. 

 

Rada Miejska jednogłośnie (14 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących) podjęła uchwałę 

Nr IX/50/11 o zmianie uchwały Nr I/5/10 Rady Miejskiej w Złotym Stoku z dnia 1 grudnia 

2010r. w sprawie powołania Komisji Gospodarki. 
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Ad. 6: 

Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego terenu połoŜonego we wsi Mąkolno. 

R. Waniurski zapoznał radnych z projektem uchwały, informując, Ŝe inwestor rozwaŜy 

budowę na własny koszt podłączenia do istniejącego rurociągu. 

 

Rada Miejska jednogłośnie (14 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących) podjęła uchwałę 

Nr IX/51/11 w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego terenu połoŜonego we wsi Mąkolno. 

 

 Ad. 7: 

Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego terenu zabudowy usługowej w Złotym Stoku w granicach działki 

ewidencyjnej nr 136. 

R. Waniurski zapoznał radnych z projektem uchwały, zapewniając, Ŝe procedura planistyczna 

przebiegła prawidłowo, nie wniesiono Ŝadnych uwag i zastrzeŜeń.  

 

Rada Miejska jednogłośnie (14 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących) podjęła uchwałę 

Nr IX/52/11 w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

terenu zabudowy usługowej w Złotym Stoku w granicach działki ewidencyjnej nr 136. 

 

Ad. 8: 

Podjęcie uchwały w sprawie wniesienia odpowiedzi na skargę Prokuratora Rejonowego 

w Ząbkowicach Śląskich z dnia 31 maja 2011 r. 

Przewodnicząca Rady odczytała skargę Prokuratora Rejonowego z dnia 31 maja 2011r. 

dotyczącą stwierdzenia niewaŜności uchwały Nr VI/35/11 Rady Miejskiej w Złotym Stoku z 

dnia 31 marca 2011r. w sprawie ustalenia wysokości opłat za świadczenia udzielane przez 

przedszkola publiczne prowadzone przez Gminę Złoty Stok oraz propozycję odpowiedzi na 

skargę. 

 

Rada Miejska jednogłośnie (14 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących) podjęła uchwałę 

Nr IX/53/11 w sprawie wniesienia odpowiedzi na skargę Prokuratora Rejonowego 

w Ząbkowicach Śląskich z dnia 31 maja 2011 r. 
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Ad. 9: 

Spotkanie z Dyrektorem Zarządu Dróg Powiatowych. 

Przybyły na posiedzenie Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych Pan Antonii DroŜdŜ oznajmił, 

Ŝe zarządza 21 km dróg powiatowych i 14 km dróg wojewódzkich, biegnących przez Gminę 

Złoty Stok. ZDP posiada porozumienie na bieŜące utrzymanie dróg wojewódzkich. W gminie 

Złoty Stok wyremontowano drogę w Błotnicy w kierunku Kozielna. W 2009 r. była powódź, 

która wyrządziła wiele szkód. ZDP otrzymał środki na usuwanie skutków powodzi, które 

przeznaczone zostały na remont drogi powiatowej na końcu Chwalisławia wraz z remontem 

przepustu za kwotę 120 tys. zł. Dokonano remontu mostu na początku Chwalisławia – koszt 

ok. 37 tys. zł. Wyremontowano mury oporowe na odcinku OŜary Laski – całość zadania 

wyniosła ok. 540 tys., z czego na gminę Złoty Stok przypada ok. 240 tys. zł. Aktualnie ZDP 

realizuje remont muru oporowego za 614 tys. zł. Łącznie na likwidowanie skutków powodzi 

Zarząd wydał 1.335 tys. zł, z czego na gminę Złoty Stok przypada ok. 1.100 tys. zł.  

 

Radny Z. Śleziak zgłosił, Ŝe jest niebezpieczny zjazd z drogi krajowej do Mąkolna. W tym 

miejscu jest słaba widoczność, zapytał, czy istnieje moŜliwość zmiany tego skrzyŜowania. 

A. DroŜdŜ stwierdził, Ŝe jest to nienormatywne skrzyŜowanie. Zaproponował, Ŝeby ten 

problem zgłosić do Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad, to moŜe podczas remontu tej drogi 

zostanie uwzględniony. Zarząd ze swojej strony jest w stanie nawet dofinansować to zadanie.  

 

Z. Śleziak zapytał o moŜliwość zrobienia chodnika przy drodze przez wioskę, chociaŜ 

w pewnych miejscach. Obecnie jest wzmoŜony ruch samochodowy. K. Grzech powiedziała, 

Ŝe istnieje moŜliwość zawarcia porozumienia z ZDP i dofinansowania zadań inwestycyjnych 

realizowanych przez Zarząd. A. DroŜdŜ oznajmił, Ŝe wiele gmin zawiera takie porozumienia. 

Dodał, Ŝe istnieje jeszcze w tym roku moŜliwość zawarcia takiego porozumienia, poniewaŜ są 

na ten cel jeszcze środki. 

 

Z. Śleziak zapytał, czy na drodze powiatowej moŜna zamontować progi zwalniające? 

Oznajmił, Ŝe w Mąkolnie koło miedzy sklepem a remizą przydałby się próg, poniewaŜ 

przejeŜdŜają w tym miejscu auta z nadmierną prędkością. A. DroŜdŜ odpowiedział, Ŝe naleŜy 

złoŜyć w tej sprawie pisemny wniosek. 

 

J. Frankowicz zgłosiła dziurę w jezdni na ul. Sudeckiej (droga wojewódzka) pomiędzy 

posesją Państwa Radlaków a stacją CPN. A. DroŜdŜ zapewnił, Ŝe sprawdzi to miejsce.  
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W dyskusji udział wziął radny A. Rapacz, dziękując Dyrektorowi ZDP za bardzo dobre 

zimowe utrzymanie drogi woj. nr 390 do Lądka Zdr. Do podziękowań dołączył się równieŜ 

A. Grygiel.  

 

Na zapytanie K. Grzech, czy istnieje moŜliwość zawarcie przez ZDP umowy z osobami 

fizycznymi na odśnieŜanie dróg powiatowych, A. DroŜdŜ odpowiedział, Ŝe zadania za  środki 

publiczne moŜna zlecić podmiotom gospodarczym. 

 

D. Maziakowski zapytał, dlaczego w okresie zimowym drogi nie są zabezpieczane siatkami 

przed zaśnieŜeniem. A. DroŜdŜ powiedział, Ŝe siatki są drogie, ale w tym roku postara się 

zakupić siatkę. 

 

Na zakończenie dyskusji radni uznali, Ŝe najlepszym sposobem na przyśpieszenie remontu 

drogi wojewódzkiej, byłoby lobby zarówno ze strony gminy, jak i ZDP oraz przeprowadzenie 

spotkania w tej sprawie z Marszałkiem, poniewaŜ istnieje moŜliwość wykonania remontu 

drogi w ramach Szlaku Marianny Orańskiej. 

 

Ad. 10: 

Opinia do wniosku Pana Henryka Tchórzewskiego w sprawie odsprzedaŜy części 

gruntów przyległych do jego posesji. 

Rada Miejska w Złotym Stoku dokonała wizji lokalnej wnioskowanych do odsprzedania 

gruntów. 

 

Po powrocie na posiedzenie Przewodnicząca Rady ponownie odczytała wniosek Pana 

Henryka Tchórzewskiego z dnia 26.04.2011 r. w sprawie odsprzedaŜy gruntów przyległych 

do jego posesji. 

 

K. Grzech oznajmiła, Ŝe odsprzedanie tych gruntów nie koliduje z budową drogi 

w przyszłości, wobec czego apelowała o przychylne stanowisko Rady do wniosku.  

 

W dyskusji głos zabrał Burmistrz, który oznajmił, Ŝe w gminie było wiele takich przypadków, 

i kaŜdorazowo kazano delikwentom przestawiać płot. Nie widzi konieczności zrobienia 

wyjątku w tym przypadku, poniewaŜ stanie się on precedensem w przyszłości. Podkreślił, 

Ŝe granice działek są obowiązujące i naleŜy ich przestrzegać. Jeśli wnioskodawcy źle zostały 
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wyznaczone granice terenu przez firmę, to moŜe od niej Ŝądać zwrotu kosztów budowy 

nowego ogrodzenia. Odsprzedanie tych terenów wiąŜe się z kosztami podziału, sprzedaŜy, 

a takŜe dokonania zmiany w MPZP, poniewaŜ wnioskowany obszar jest oznaczony w planie, 

jako droga. Te koszty znaczenie przewyŜszają koszt przesunięcia płotu. Dodał, Ŝe mamy juŜ 

wykonaną dokumentację na remont łącznika Chemików – Radosna. Nie zrealizujemy 

inwestycji w momencie, gdy płot nie będzie przestawiony. 

 

J. Frankowicz zapytała, czy działka obok jest gminna i na jaki cel jest ona przeznaczona? 

Burmistrz wyjaśnił, Ŝe jest to działka gminna pod usługi komercyjne i póki, co jest to 

alternatywna lokalizacja kotłowni.   

 

K. Grzech oznajmiła, Ŝe Pan Tchórzewski zadeklarował pokrycie kosztów związanych 

ze sprzedaŜą. Zaproponowała, Ŝeby pozytywnie zaopiniować wniosek, a wnioskodawcę 

poinformować o dodatkowych kosztach związanych ze zmianą w planie, jeśli nadal będzie 

chętny na kupno tego terenu, to Rada powinna wyrazić zgodę. 

 

J. Frankowicz uznała, Ŝe bezspornie nie widzi przeszkód, Ŝeby odsprzedać Panu 

Tchórzewskiemu przednią i boczną część przyległego terenu, natomiast nad resztą naleŜy się 

zastanowić.  

 

Odmienne zdanie w tej kwestii wyraził radny W. Król, według którego jednorazowe 

odsprzedanie terenu jednemu wnioskodawcy, będzie skutkować roszczeniami innych 

mieszkańców, którzy musieli przesuwać swoje ogrodzenia.  

 

Wobec odmiennych stanowisk dotyczących odsprzedania przedniej i bocznej części oraz 

tylnej, Przewodnicząca Rady podzieliła wniosek na dwie części:  

 

Opinia dot. sprzedaŜy przedniej części i bocznej: 

Rada Miejska głosami 3 za, 6 przeciw, 5 wstrzymujące negatywnie ustosunkowała się do ww. 

wniosku. 

 

W związku z negatywną opinią dot. odsprzedaŜy części wnioskowanych terenów 

Przewodnicząca poddała pod głosowanie wniosek o wydanie opinii o odsprzedania całości 

wnioskowanych terenów: 
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Rada Miejska głosami 0 za, 8 przeciw 6 wstrzymujące negatywnie opiniowała wniosek Pana 

Tchórzewskiego o odsprzedanie części gruntów przyległych do jego posesji. 

 

Ad. 11: 

Prelekcja dotycząca systemów przydomowych oczyszczalni ścieków. 

Przybyły na posiedzenie doradca firmy small Pan Michał Rutkowski oznajmił, Ŝe istnieją 

w systemie SBE trzy moŜliwości odprowadzania nieczystości. Są to ciek wodny, studnia 

i drenaŜ. Do cieku wodnego odprowadza się nieczystości wówczas, gdy jest on gdzieś 

w pobliŜu, natomiast, jeśli go nie ma, to istnieje moŜliwość odprowadzenia ścieków do studni 

chłonnej, ale tylko w przypadku, gdy na danej działce są odpowiednie grunty filtracyjne. 

JeŜeli nie ma takiej moŜliwości, wówczas stosuje się drenaŜ rozsączający oczyszczonego 

ścieku, czyli oczyszczone ścieki odprowadza się do gruntu. Firma buduje oczyszczalnie 

bezobsługowe. Jedyne, co naleŜy do uŜytkownika, to wywóz nadmiaru osadu i naleŜy to 

wykonać przy oczyszczalniach skupiających od 4 do 6 osób raz w roku. Nadmiar osadu 

usuwa się do oczyszczalni miejskich, które są zobligowane ustawą do przyjęcia takiego 

osadu. Koszty eksploatacji wynoszą: pobór prądu ok. 90 zł rocznie oraz wywóz nadmiaru 

osadu to ok. 200 -250 zł rocznie. Budowa oczyszczalni jest na zgłoszenie, a nie na 

pozwolenie na budowę, co znacznie ułatwia jej budowę. MoŜna uzyskać kredyt na budowę 

takiej oczyszczalni, który udzielany jest przez Bank Ochrony Środowiska wraz z Funduszem 

Ochrony Środowiska. Jest to kredyt niskooprocentowany w wysokości do 25 tys. zł. Średni 

koszt budowy oczyszczalnie przez naszą firmę waha się od 12-14 tys. zł w zaleŜności od tego, 

jaki jest grunt na danej działce.  

 

Na zapytanie J. Tichanowicza, czy WOŚ dofinansowuje budowę przydomowych 

oczyszczalnie ścieków? M. Rutkowski odpowiedział, Ŝe udziela jedynie kredytów na 

preferencyjnych warunkach. 

 

M. Rutkowski poinformował, Ŝe przy zwartej zabudowie istnieje moŜliwość budowy 

zbiorczej oczyszczalni na 100 nawet do 200 osób. Wychodzi znacznie taniej taka inwestycja, 

ale musi być juŜ wyznaczony administrator oczyszczalni.  
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J. Tichanowicz zapytał się, czy firma zrealizowała jakąś oczyszczalnię w województwie 

dolnośląskim? M. Rutkowski powiedział, Ŝe na Dolnym Śląsku dopiero projektowane są 

oczyszczalnie. 

Ad. 12: 

Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w budŜecie Gminy Złoty Stok na 2011 r. 

Skarbnik Gminy poinformowała o zmianie projektu uchwały. Niestety inwestycja budowy 

basenu nie zakończyła się do 30 czerwca, więc naleŜy środki niewygasające, zgromadzone na 

subkoncie wprowadzić do budŜetu Gminy, a co za tym idzie zwiększą się zarówno plan 

dochodów i plan wydatków o 1.654.173 zł zmiany w planie dochodów przedstawione są w 

załączniku nr 1, a zmiany w planie wydatków w załączniku Nr 2. NaleŜy dokonać korekty 

kwot w §5 w dochodach i wydatkach, poniewaŜ nie uwzględniają planu po zmianach. 

WaŜną zmianą jest zabezpieczenie dodatkowych środków w kwocie 208.350 zł na zadanie 

„Przebudowa basenu komunalnego na staw kąpielowy w Złotym Stoku”, poniewaŜ naleŜy 

wykonać dodatkowe prace. 

 

Na zapytanie A. Rapacza, jaki był termin zakończenia budowy boisk, Burmistrz 

odpowiedział, Ŝe do 30.11.2010r., jednak w związku ze złymi warunkami atmosferycznymi, 

przerwano prace.  

 

Następnie A. Rapacz zapytał o wysokość kary, wynikającej z niedotrzymania terminu, 

Burmistrz powiedział, Ŝe ok. 300 tys. zł. 

 

W. Król zapytał, skąd pochodzą środki w wysokości 208.350 zł na dodatkowe prace? 

Skarbnik wyjaśniła, Ŝe jest to nadwyŜka budŜetowa z lat ubiegłych. 

 

J. Frankowicz zapytała, kiedy nastąpi otwarcie basenu? Burmistrz wyjaśnił, Ŝe otwarcie 

zostanie zorganizowane w momencie otrzymania dofinansowania, natomiast nie naleŜy tego 

utoŜsamiać z oddaniem do uŜytku obiektu. 

 

J. Frankowicz zapytała, kto będzie administrować teren wokół boisk? Burmistrz wyjaśnił, 

Ŝe Samorządowy Zespół Szkół. 

 

Rada Miejska większością głosów (9 za, 0 przeciw, 5 wstrzymujących) podjęła uchwałę 

Nr IX/54/11 w sprawie dokonania zmian w budŜecie Gminy Złoty Stok na 2011 r. 
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Ad. 13: 

Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz 

ze sprawozdaniem z wykonania budŜetu Gminy Złoty Stok za rok 2010. 

Przewodnicząca Rady odczytała uchwałę Nr IV/76/2011 Składu Orzekającego Regionalnej 

Izby Obrachunkowej we Wrocławiu z dnia 5 kwietnia 2011r. w sprawie opinii (pozytywnej) 

o przedłoŜonym przez Burmistrza Złotego Stoku sprawozdaniu rocznym z wykonania 

budŜetu Gminy Złoty Stok za 2010r.  

 

Radny J. Tichanowicz zarzucił, Ŝe inwestycje takie, jak ścieŜka Nordic Walking, Wapienniki, 

czy remont Kaplicy św. Trójcy zostały wykonane niewłaściwie.  Burmistrz wyjaśnił, 

Ŝe wszystkie inwestycje przebiegają prawidłowo, zgodnie z umownymi zapisami. Mapy na 

ścieŜce Nordic Walking pochodziły z PTTK, Wapienniki celowo zostały w pewnym miejscu 

uszkodzone, a Kaplica św. Trójcy zostanie, zgodnie z umową dokończona. 

 

Rada Miejska większością głosów (7 za, 0 przeciw, 7 wstrzymujących) podjęła uchwałę 

Nr IX/55/11 w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem 

z wykonania budŜetu Gminy Złoty Stok za rok 2010. 

 

Ad. 14: 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium z tytułu wykonania budŜetu 

Gminy Złoty Stok za rok 2010. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Złotym Stoku odczytała wniosek Komisji Rewizyjnej 

Rady Miejskiej w Złotym Stoku z dnia 1 czerwca 2011r. w sprawie udzielenia absolutorium 

Burmistrzowi Złotego Stoku za 2010r. wraz z opinią (pozytywną) w sprawie sprawozdania 

finansowego, sprawozdania z wykonania budŜetu gminy Złoty Stok za 2010r. oraz informacji 

o stanie mienia j.s.t. oraz uchwałę Nr IV/158/2011 Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej we Wrocławiu z dnia 5 kwietnia 2011r. w sprawie opinii (pozytywnej) 

o wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Złotym Stoku w sprawie udzielenia 

absolutorium Burmistrzowi Złotego Stoku za 2010 r. 
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Rada Miejska większością głosów (8 za, 0 przeciw, 6 wstrzymujących) podjęła uchwałę 

Nr IX/56/11 w sprawie udzielenia absolutorium z tytułu wykonania budŜetu Gminy Złoty 

Stok za rok 2010. 

 

Ad. 15: 

Podjęcie uchwały w sprawie odwołania ławnika sądu rejonowego. 

Przewodnicząca Rady odczytała pismo z Sądu Rejonowego w Ząbkowicach Śląskich z dnia 

14.06.2011r. znak A-0130-4/11 w sprawie odwołania z funkcji ławnika radnej ElŜbiety 

Ruszkowskiej. 

 

Pani E. Ruszkowska oznajmiła, Ŝe w momencie składania wniosku na ławnika na kolejną 

kadencję, okazało się, Ŝe nie moŜna łączyć funkcji ławnika z mandatem radnego, wobec 

czego sąd wystąpił do Rady o odwołanie ławnika.  

 

Rada Miejska większością głosów (13 za, 0 przeciw, 1 wstrzymujący) podjęła uchwałę 

Nr IX/57/11 w sprawie odwołania ławnika sądu rejonowego. 

 

Ad. 16: 

Podjęcie uchwały w sprawie sposobu i trybu sporządzania planu finansowego dochodów 

i wydatków nimi finansowanych, dokonywania zmian w tym planie oraz ich 

zatwierdzania w wydzielonym rachunku dochodów w Przedszkolu „Zielona Dolina” 

w Mąkolnie. 

Skarbnik Gminy zapoznała radnych z projektem uchwały, informując, Ŝe dotychczasowo 

jednostki podległe nie dokonywały zmian budŜetowych, jednak wynikała taka potrzeba, 

wobec czego naleŜy podjąć uchwałę regulującą tę kwestię. Poinformowała o autopoprawce 

do projektu uchwały polegającą na dopisaniu na końcu §1 ust. 1 „w szczegółowości: dział, 

rozdział, paragraf klasyfikacji budŜetowej”. 

 

Rada Miejska w Złotym Stoku jednogłośnie (14 za 0 przeciw, 0 wstrzymujących) przyjęła 

autopoprawkę do projektu budŜetu.  

 

Rada Miejska jednogłośnie (14 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących) podjęła uchwałę 

Nr IX/58/11 w sprawie sposobu i trybu sporządzania planu finansowego dochodów 
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i wydatków nimi finansowanych, dokonywania zmian w tym planie oraz ich zatwierdzania 

w wydzielonym rachunku dochodów w Przedszkolu „Zielona Dolina” w Mąkolnie. 

 

Ad. 17: 

Podjęcie uchwały w sprawie sposobu i trybu sporządzania planu finansowego dochodów 

i wydatków nimi finansowanych, dokonywania zmian w tym planie oraz ich 

zatwierdzania w wydzielonym rachunku dochodów w Samorządowym Zespole Szkół 

w Złotym Stoku. 

Skarbnik Gminy oznajmiła, Ŝe analogicznie naleŜy podjąć uchwałę dla SZS w Złotym Stoku. 

W tym przypadku równieŜ naleŜy wprowadzić autopoprawkę do projektu uchwały polegającą 

na dopisaniu na końcu §1 ust. 1 „w szczegółowości: dział, rozdział, paragraf klasyfikacji 

budŜetowej”. 

 

Rada Miejska w Złotym Stoku jednogłośnie (14 za 0 przeciw, 0 wstrzymujących) przyjęła 

autopoprawkę do projektu budŜetu.  

 

Rada Miejska jednogłośnie (14 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących) podjęła uchwałę 

Nr IX/59/11 w sprawie sposobu i trybu sporządzania planu finansowego dochodów 

i wydatków nimi finansowanych, dokonywania zmian w tym planie oraz ich zatwierdzania 

w wydzielonym rachunku dochodów w Samorządowym Zespole Szkół w Złotym Stoku 

 

Ad. 18: 

Sprawy róŜne: 

− Odczytanie pism skierowanych do Rady Miejskiej. 

1. Pismo z dnia 17.06.2011r. od Pana Jerzego Wonsowicza w sprawie repatriacji rodziny 

z Kazachstanu. 

 

Rada Miejska w Złotym Stoku skierowała pismo do rozpatrzenia przez Komisję Edukacji 

i Spraw Społecznych. 

  

2. Wniosek z Prokuratury Rejonowej w Ząbkowicach Śląskich z dnia 22.06.2011r. znak 

Pa 22/11 o zmianę uchwały Nr XXXIV/215/09 z dnia 30 grudnia 2009r. w sprawie 

określenia górnych stawek opłat za usługi w zakresie odbierania odpadów komunalnych 
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od właścicieli nieruchomości oraz w zakresie opróŜniania zbiorników bezodpływowych i 

transportu nieczystości ciekłych w Gminie Złoty Stok. 

 

Sekretarz Gminy wyjaśniła, Ŝe wniosek Prokuratury jest słuszny, w związku z czym na 

kolejne posiedzenie zostanie przygotowany projekt uchwały uwzględniający zastrzeŜenie 

Prokuratora.  

 

3. Pismo skierowane do Komisji Rewizyjnej przez Samorządowego Kolegium Odwoławcze 

w sprawie niewykonania prawomocnej decyzji. 

4. Pismo z dnia 13 czerwca 2011r. znak NK-N.40.14.2011.MM2-1 od Wojewody 

Dolnośląskiego podtrzymujące w mocy uchwałę Nr VII/45/11 Rady Miejskiej w Złotym 

Stoku z dnia 29 kwietnia 2011 r. w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla Burmistrza 

Złotego Stoku. 

5. Pismo z dnia 20.06.2011 r. z Sądu Rejonowego w Ząbkowicach Śląskich w sprawie 

uwzględnienia Pana Tomasza Fundali do składu zespołu opiniującego zgłoszonych 

kandydatów do pełnienia funkcji ławników.  

 

Sekretarz Gminy wyjaśniła, Ŝe w celu zaopiniowania kandydatów na ławników Rada 

powołuje zespół. W skład zespołu wchodzą Radni oraz zaproponowany przez Sąd 

przedstawiciel. 

 

Rada Miejska w Złotym Stoku wyłoniła ze swojego grona: ElŜbietę Ruszkowską, Alicję 

Szlachtę oraz Łukasza Karskiego na członków zespołu do zaopiniowania kandydatów na 

ławników. 

 

6. Interpelację z dnia 30.06.2011 r. radnego Jerzego Tichanowicza dotyczącą stanu „Złotej 

ŚcieŜki”. (zniszczona tablica Nr 3 oraz nieodnawialne oznakowanie trasy). 

7. Prawomocny Wyrok Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego we Wrocławiu sygn. Akt 

III SA/Wr/9/11 stwierdzający niewaŜność §3 ust. 1 pkt 4 uchwały Nr XLI/264/11 Rady 

Miejskiej w Złotym Stoku z dnia 20 września 2010 r. w sprawie  szczegółowego sposobu 

konsultowania z organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami prowadzącymi 

działalność poŜytku publicznego projektów prawa miejscowego. 

 

−   Sprawozdanie Burmistrza z prac między sesjami, 
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Radni otrzymali pisemne sprawozdanie Burmistrza z prac między sesjami. Rada Miejska 

przyjęła treść sprawozdania bez uwag. 

 

−   Ustosunkowanie się do wniosków radnych zgłoszonych na poprzedniej sesji. 

Radni otrzymali pisemną odpowiedź Burmistrza na wnioski złoŜone na poprzedniej sesji.  

 

Radny J. Tichanowicz przypomniał, Ŝe w dniu 31.03.2011 r. zgłosił zawalenie jezdni na 

ul. Sienkiewicza nieopodal Pana Dziedzica. Wniosek nie został zrealizowany.  

 

−   Zapytania i wolne wnioski. 

J. Tichanowicz: 

-Koło boisk nad mennicą leŜy skoszona, gnijąca trawa.  

-Boisko do koszykówki jest zdewastowane. 

-Boisko na Sienkiewicza jest nadal nieuŜytkowane.  

 

J. Tichanowicz zarzucił, Ŝe w oświadczeniu majątkowym Burmistrz wykazał w 2010r. zbyt 

wysokie dochody, niŜ wynika to z uchwały Rady Miejskiej w sprawie wynagrodzenia 

Burmistrza. Burmistrz wyjaśnił, Ŝe otrzymał rekompensatę za niewykorzystany urlop. 

W dyskusji udział wzięła radna J. Frankowicz, która uznała, ze wypłata ekwiwalentu za urlop 

jest zgodne z obowiązującymi przepisami. A. Rapacz dodał, Ŝe Wójtowie, Burmistrzowie 

oraz Starości nie wybierają urlopów i otrzymują ekwiwalent, jest to spotykane niemalŜe 

w kaŜdej gminie. 

 

J. Tichanowicz zaproponował, Ŝeby radni w swoich okręgach wyborczych, wspólnie z Policją 

przeprowadzili Akcję Posesja. Na wsiach dodatkowo sołtys. 

 

J. Tichanowicz zarzucił zarówno Sekretarzowi, jak i Skarbnikowi, Ŝe zgodnie z ich 

oświadczeniami majątkowymi, otrzymują zbyt wysokie wynagrodzenie. Skarbnik Gminy 

wyjaśniła, ze w 2010 r. otrzymała nagrodę jubileuszową za 40 lat pracy w wysokości 350% 

wynagrodzenia zasadniczego. 

 

J. Frankowicz zapytała, kiedy będzie otwarty basen i czy jest będzie ratownik? Burmistrz 

odpowiedział, Ŝe ratownik juŜ jest. Obecnie gmina czeka na wyniki badań, które będą 

w poniedziałek. 
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W. Król: 

 -Zabezpieczyć słup elektryczny znajdujący się między blokami 3 i 5 (koło śmietnika). 

-Wykonać schodki drewniane lub podsypać ziemią miejsce koło kładki na blokach (przy 

garaŜach). 

 

Na zapytanie W. Króla, czy gmina posiada jakieś alternatywne rozwiązanie na wypadek 

gdyby firma VAPO wycofała się z budowy kotłowni? Burmistrz powiedział, Ŝe spółka 

TERMEX będzie dostarczać ciepło.  

  

A. Rapacz – przeprowadzić rozmowy z PKP celem przejęcia torowiska (naleŜy rozwaŜyć 

w przyszłości turystyczne jego zagospodarowanie lub stworzenie ścieŜki rowerowej). 

 

A. Rapacz zapytał, czy zostanie nadana jakaś funkcja dla Kościoła św. Trójcy. Parafia chce 

przejąć ten kościół, poniewaŜ jest on wyremontowany. Jeśli nie będzie gospodarza w tym 

obiekcie, to pozostanie on zaniedbany. Burmistrz wyjaśnił, Ŝe remont wykonywany jest tylko 

na zewnątrz kaplicy. Gmina nie będzie na swój koszt odtwarzać wnętrza kościoła. Jest zamiar 

stworzenia w tym miejscu Izby Pamięci. Prowadzone były rozmowy z gminą w Niemczech 

Main-Tauber-Kreis na decyzję o przekazaniu reliktów do Izby. 

 

 Ad. 19: 

Zamknięcie obrad. 

 

 W związku z wyczerpaniem się spraw Przewodnicząca Rady Miejskiej w Złotym 

Stoku zamknęła o godz. 15: 00 IX sesję Rady Miejskiej. 

 

Protokołowała: Weronika Gołdyn 

 

 

        Przewodnicząca Rady 

 

        /-/ Krystyna Grzech 


